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ANONYMIZOVANÝ Z Á P I S 
 

o průběhu 3. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

konaného dne 16. 2. 2023 v restauraci Adélka v Pustiměřských Prusích 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal zahájil veřejné zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř (dále 

jen zastupitelstvo obce) v 18:00 hodin a přivítal přítomné.   

 

 

Technický bod a schválení programu zasedání 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na fyzické i elektronické úřední desce od 7. 2. 2023. Dále konstatoval, že je 

přítomno 12 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.   

 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: (viz prezenční listina, příloha zápisu č. 1)   

Přítomných: 12 

Omluven: Pavel Holub, Petr Sedláček, Roman Zbořil. 

Nepřítomen: -- 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: Věra Pospíšilová 

Sčítáním hlasů byli pověřeni: Ing. Miroslava Komárková, Dagmar Přikrylová 

 

  

Technický bod 

 

Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli dnešního zápisu pana Michala Beneše a paní Petru 

Provazníkovou. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 32/23 Z 03 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e   za ověřovatele zápisu o průběhu 3. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

pana Michala Beneše a paní Petru Provazníkovou. 

 

 H:  10  :  0   :   2 

 

Usnesení č. 32/23 Z 03 bylo schváleno. 
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Schválení programu schůze 

 

Navržený program 

 

1. Zpráva o činnosti rady obce  

2. Zpráva o činnosti finančního výboru  

3. Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti 

kontrolního výboru  

4. Schválení peněžitých darů na činnost místních spolků v r. 2023  

5. Zplnomocnění zástupců obce k účasti na valných hromadách akciových 

společností Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. a RESPONO, a.s.  

6. Informace a různé  

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 33/23 Z 03 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   navržený program 3. zasedání zastupitelstva obce. 

 

 H:  12  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 33/23 Z 03 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 1 

Zpráva o činnosti rady obce 

 

Místostarosta seznámil přítomné s činností rady obce. Od posledního zasedání ZO se konaly 

tři jednání rady obce. 

 

Pan Raclavský měl připomínku projednanému bodu, kdy Ministerstvo průmyslu a obchodu 

poskytne obci v rámci státního programu na podporu úspor energie EFEKT III dotaci na 

zavedení systému hospodaření s energií v podobě energetického managementu. Jedná se „o 

pravidelné provádění odečtů elektroměrů, plynoměrů, vodoměrů na vybraných obecních 

budovách v určitých periodách a jejich zaznamenávání do softwaru, vyhodnocení spotřeby, 

analýzu stavu budov a navržení opatření ke snížení spotřeby“.  Stát asi má moc peněz, že na 

takovou věc vynaloží 480 000 Kč pro každou obec. Jaké z toho bude resumé? Že máme šetřit 

nebo zateplit budovu? Nevidí v tom smysl. 

Starosta – jde o to, že do softwaru se vloží spotřeba energie např. od roku 2020 a pak se bude 

vkládat postupně, maximálně v měsíčních periodách. Software bude hlídat případné odchylky 

od spotřeby. Z toho pak vznikne zásobník projektů na možnosti řešení úspor. 

Místostarosta – na radě to řešili dlouho. Je těžké rozhodnout, zda to obec potřebuje nebo ne a 

zda jde o dobře vynaložené prostředky. Například bylo rozhodnuto zateplit tělocvičnu, potom 

se však začalo zvažovat, zda by to bylo ekonomicky výhodné. Právě vyhodnocení v tomto 

programu nám odpoví, jestli to má smysl. Slibují si od toho, že u konkrétní budovy bude 

znám plán opatření a jeho ekonomika. Jde také o nastavení managementu budovy. Tento 

systém umožňuje nastavit třeba dálkové spouštění a cílené vytápění budovy. Cílený 
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managment nás může posunout až k 20 % úsporám. Toto všechno sami nedokážeme 

vyhodnotit. 

MUDr. Pour – pokud jde o to, že se bude jednou měsíčně zapisovat spotřeba, to může dělat i 

obecní zaměstnanec. Vynaložená částka se mu zdá vysoká. 

Místostarosta – zde jde právě o víc. Aby někdo dokázal spotřebu vyhodnotit, musí k tomu mít 

data. Frekvence odečtu není striktně daná, minimálně v prvním roce budou odečty častější, 

budou nastaveny podle provozu budovy. Celková částka na pořízení energetického 

managementu je velká, náklady obce na energie jsou však vysoké a na základě této analýzy 

by se mohlo ušetřit.  

Starosta – připomněl, že na tento projekt ministerstvo poskytuje dotaci ve výši 90 %, bez ní 

by se projekt nezřizoval. Na všechny budovy je také třeba udělat pasport, což je náročná práce 

– výměry, zdroj vytápění, zateplení atd. 

MUDr. Pour – podle definice v dotačním titulu se spíše obává, že bude zjištěno, že náklady na 

energie jsou velké a doporučeno snížení spotřeby. 

Místostarosta – to se teprve ukáže, jaký bude výsledek, mělo by to doporučit harmonogram 

úsporných opatření apod. Může to mít velký potenciál nebo naopak přinést zklamání. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 2 

Zpráva o činnosti finančního výboru 

 

Předseda finančního výboru pan Evžen Jachan informoval o jednání FV, které se konalo dne 

13. 02. 2023 za přítomnosti všech členů. Členové byli seznámeni se stavem finančních 

prostředků na účtech obce, kdy k 8. 2. 2023 bylo na účtech obce celkem 24 317 875 Kč. FV 

vzal na vědomí rozpočtové opatření č. 1/2023, schválené radou obce. Dále bylo projednáno 

schválení peněžitých darů na činnost místních spolků v roce 2023, FV doporučuje 

zastupitelstvu obce schválit peněžité dary na činnost místních spolků, tak jak bylo navrženo. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 3 

Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti kontrolního 

výboru 

 

Zprávu o činnosti kontrolního výboru předložil jeho předseda Bc. Antonín Grmela. FV se 

sešel dne 13. 2. 2023.  

Uzavření pachtovné smlouvy s paní Evou Navrátilovou bylo provedeno. 

Nesplněná usnesení nejsou. 

 

Starosta informoval, že dle usnesení na minulém zasedání byly koupeny pozemky před 

obchodem Radost od pana Měšťánka, smlouva je vložena na katastru.  

Co se týče provozování pošty Partner, České poště byl odeslán dopis s nabídkou odkoupení 

budovy a podpory provozu pošty ve formě bezplatného nájmu. Bylo odpovězeno, že to není 

možné. Podle posledních zpráv přechází naše pošta od 1. 7. 2023 do režimu pošty Partner, 

současné zaměstnankyně zůstanou, provozní doba se sníží o 5 hodin na 30 hodin týdně. 
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Uložení finančních prostředků na termínovaný vklad bylo provedeno. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 4 

Schválení peněžitých darů na činnost místních spolků v r. 2023 

 

Obec se snaží podporovat pravidelnou sportovní činnost dětí a mládeže, a to mj. formou 

peněžních příspěvků na činnost spolkům, kteří se mládeži věnují. Na tyto peněžité dary je v 

rozpočtu vyhrazeno stejně jako minulý rok 300 000 Kč. Příspěvek je určen pro spolky, které 

mají sídlo v obci Pustiměř a jejich hlavní činností je pravidelná celoroční práce s dětmi a 

mládeží. Částka je rozdělena k využití následovně: 225 000 Kč na činnost a 75 000 Kč na 

odměny trenérů. Pravidla pro přidělení peněžitého daru jsou obdobná jako minulý rok a 

vychází z dotačního programu Národní sportovní agentury Můj klub. Reflektována je četnost 

tréninkových jednotek a účast v mistrovských soutěžích. 

O peněžitý dar požádali tři spolky – TJ Pustiměř, SDH Pustiměř a FK Pustiměř. Na základě 

předložených podkladů je vypočítán návrh peněžitých darů pro tyto spolky. Ten je zachycen v 

přiložené tabulce. Rada obce doporučuje peněžité dary spolkům schválit. 

 

výpočet hodnoty 1 bodu:  

činnost: 225 000 Kč: 353 bodů = 637 Kč/bod  

trenéři: 75 000 Kč: 353 bodů = 212 Kč/bod  

 

spolek body činnost (Kč) trenéři (Kč) celkem (Kč) 

TJ  117 74 529 24 804 99 333 

SDH  112 71 344 23 744 95 088 

FK  124 78 988 26 288 105 276 

celkem  353 224 861 74 836 299 697 

  

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

 

MUDr. Pour – částky se mu zdají malé, za to, že se trenéři 3x týdně věnují dětem. Motivoval 

by je i mimořádnými datacemi. Dává na zvážení i další možnosti podpory. Např. zřídit při 

škole oddíl florbalu, učitelé by mohli být obcí motivovaní, např. 5 000 Kč měsíčně, aby děti 

přitáhli ke sportu. Všeobecná podpora sportu by měla být větší. 

Starosta – obec hradí také provozní náklady, spolky mají sportoviště zdarma. Dle 

individuálních žádostí spolků přispívá obec na různé akce, které pořádají. Obec je 

samozřejmě ochotna podpořit další sportovní činnosti.  

MUDr. Pour – je samozřejmě potřebné, aby se do toho zapojila i škola. Myslí si, že v obci 

chybí více sportovních oddílů a možností ke sportování. 

Starosta – náročné je sehnat dobrovolníky, kteří se tomu budou chtít věnovat, jde o náročnou 

činnost, tréninky, zápasy apod. 

Mgr. Kurková – v rámci pracovní doby nemůže obec zaměstnance školy podporovat. 

Místostarosta – pokud někdo s podobným návrhem přijde, obec ho v tom podpoří, tato snaha 

zde je. Nikdo se ani nebrání navýšení podpory. Nemalé finanční prostředky však stojí i 

samotný provoz budov využívaných ke sportu, je to několik milionů korun ročně. Obec 

samozřejmě přivítá a podpoří vytvoření dalších oddílů. 
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Mgr. Zourek – pokud by se někdo objevil a chtěl by děti trénovat, podpořil by to. Současná 

tělocvična je však kapacitně zcela naplněná. Škola má sportovní kroužek, kam děti chodí ráno 

na 7.00 hod. Založit kroužek nebo oddíl je jedna věc, další věc je přihlášení do soutěží, tam je 

již potřeba tým lidí. 

 

 

Návrh usnesení č. 34/23 Z 0 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

a) s ch v a l u j e peněžitý dar TJ Pustiměř, z.s. na r. 2023 ve výši 74 529 Kč na základní 

činnost a ve výši 24 804 Kč na odměny trenérům,  

b) s ch v a l u j e peněžitý dar SH ČMS – Sboru dobrovolných hasičů Pustiměř na r. 2023 ve 

výši 71 344 Kč na základní činnost a ve výši 23 744 Kč na odměny trenérům,  

c) s ch v a l u j e peněžitý dar FK Pustiměř, z. s., na r. 2023 ve výši 78 988 Kč na základní 

činnost a ve výši 26 288 Kč na odměny trenérům,  

d) u k l á d á starostovi vypracovat návrh darovacích smluv podle usnesení a), b), c) a tyto 

smlouvy uzavřít.  

 

 H:  10  :  0   :   2 

 

Pan Raclavský a starosta Mgr. Vlastimil Smékal se zdrželi z důvodu střetu zájmů. 

 

Usnesení č. 34/23 Z 03 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 5 

Zplnomocnění zástupců obce k účasti na valných hromadách akciových společností 

Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. a RESPONO, a.s.  

  

Obec je akcionářem ve dvou společnostech – RESPONO, a.s. a Vodovody a kanalizace 

Vyškov, a.s. Výše majetkového podílu obce v RESPONO, a.s. je 1,24 %, ve společnosti 

Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. je podíl ve výši 1,44 %. 

 

V souvislosti s přípravou řádných valných hromad těchto společností je potřeba delegovat 

zástupce naší obce na tyto valné hromady, nejlépe s účinností na celé volební období 

zastupitelstva obce 2022-2026. Delegování zástupců obce je vyhrazenou pravomocí 

zastupitelstva obce dle ustanovení § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve 

znění pozdějších předpisů. 

 

Jako zástupce obce na valných hromadách RESPONO, a.s. je navržen místostarosta obce 

Mgr. Lukáš Peška, jako náhradníci pak starosta Mgr. Vlastimil Smékal a radní pan Petr 

Sedláček. 

Jako zástupce obce na valných hromadách Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s. je navržen 

starosta obce Mgr. Vlastimil Smékal, jako náhradníci pak místostarosta Mgr. Lukáš Peška a 

radní pan Petr Sedláček. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 35/23 Z 03 
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Zastupitelstvo obce Pustiměř  

d e l e g u j e  v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů, Mgr. Lukáše Pešku jako zástupce a  Mgr. Vlastimila 

Smékala a pana Petra Sedláčka jako náhradníky tohoto zástupce pro případ jeho nemoci 

nebo pracovního zaneprázdnění, k zastupování obce Pustiměř na valných hromadách 

společnosti RESPONO, a.s., IČ: 49435612, konaných v průběhu celého volebního období 

Zastupitelstva obce Pustiměř 2022-2026. 

 

 H:  12  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 35/23 Z 03 bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení č. 36/23 Z 03 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

d e l e g u j e  v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. f) zákona č. 128/2000 Sb., o 

obcích, ve znění pozdějších předpisů, Mgr. Vlastimila Smékala jako zástupce a  Mgr. 

Lukáše Pešku a pana Petra Sedláčka jako náhradníky tohoto zástupce pro případ jeho 

nemoci nebo pracovního zaneprázdnění, k zastupování obce Pustiměř na valných 

hromadách společnosti Vodovody a kanalizace Vyškov, a.s., IČ: 49454587, konaných 

v průběhu celého volebního období Zastupitelstva obce Pustiměř 2022-2026. 

 

 H:  12  :  0   :   0 

 

Usnesení č. 36/23 Z 03 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 6 

Informace, různé 

 

Bc. Antonín Grmela informoval o postupu stavby na dálnici kolem obce, která začne možná 

už v létě. Jedná se o více staveb dohromady. U Vyškova oprava nájezdu na dálnici z Ivanovic, 

frézování a nový povrch vozovky od 0 km u Vyškova po 6,5 km u Drysic, nová svodidla, dále 

kamerové systémy, odstavné zálivy a protihluková stěna o délce 420 m a výšce 4 m. 

V současné době probíhá výběrové řízení na dodavatele. Předpokládá se, že stavba bude 

zahájena koncem května 2023, dokončena pravděpodobně příští rok. Zadávací dokumentace 

je velmi obsáhlá. Celkový rozpočet je 570 mil. Kč. Dálnice kolem Pustiměře bude mít stále 

status nouzového letiště, protihluková stěna tam má být rozebíratelná. Přistávací dráha má 

zůstat zachována.  

Ing. Kuchtíček – jaké budou výluky? 

Místostarosta – stavby jsou zatím ve fázi výběru dodavatele. Výluka se bude řešit následně. 

Obec by měla být do určité míry ráda za akce, které na dálnici proběhnou, neboť by mělo 

dojít ke snížení hlučnosti. K výlukám se samozřejmě obec bude vyjadřovat.   

Ing. Kuchtíček – obec by v tom být víc aktivní měla. 

Bc. Grmela – obec v tom víc aktivit udělat nemůže. Nemůžeme si klást podmínky k úpravám 

provozu a průjezdnosti. 

Místostarosta – je jasné, že to provoz v obci omezí, jde o stavbu velkého rozsahu. K jednání 

obec jistě přizvaná bude. 

Bc. Grmela – celá dokumentace k tomu je přístupná ve Věstníku veřejných zakázek. Je to 

obrovský rozsah dokumentů. 
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Pan Hynšt měl dotaz, zda obec neuvažuje o instalaci bankomatu. Dále měl poznámku 

k poskytnutí daru od Ekotermexu, částky dříve bývaly vyšší, možná již nespalují? 

Místostarosta – Ekotermex má určité problémy s technologií. V loňském roce jim končilo 

povolení na spalování. Spalovna je od loňského ledna zavřena, spalovat nesmí, pece byly po 

určitou dobu udržovány v provozu. Může však nakládat s odpady. K obnově provozu probíhá 

správní řízení. Výše daru není pro obec až tak výhodná, proto tam obec mnoho odpadu 

nenaváží. Navážka do Ekotermexu se již tolik nevyplatí, využívá se služeb Respona. 

Bc. Grmela – na bankomaty mají pouze nabídky, které nejsou ekonomicky výhodné. 

Pan Beneš – náklady na pořízení bankomatu vychází zhruba na 15 000 Kč měsíčně. 

Starosta – je to spíš 18 000 Kč s daní. Jde o dost velkou investici. 

 

Ing. Kuchtíček – stejně jako pan doktor Pour si myslí, že je zbytečné pořizovat energetický 

management. K regulaci teploty stačí zakoupit termostatické ventily. 

Dále má připomínku k provozu na komunikacích v obci. Kladně hodnotí vybudování 

parkovacích ploch před poštou a prodejnou v Prusích. Ale kolem školy, když končí 

vyučování, není možné ani projet. Když si maminky vyzvedávají děti, auta stojí všude. Špatné 

je to i u obchodu na Domečku. Stejně tak na silnici za hřištěm, kde parkují zaměstnanci firem. 

Odstavné plochy by měly být po celé obci. Mělo by se zabránit parkování před domy. 

Cyklostezka je velký přínos pro obec. Plánuje se stezka i do Drysic? To by byla také dobrá 

věc. Kladně hodnotí i výsadbu starých odrůd jabloní.  

Starosta – parkování je všeobecný problém, je to těžko řešitelné. V naší obci je parkování 

možné pouze na kostkované silnici, kde zůstane dostatečná šíře, ale auta parkují i jinde. Auta 

není kam odstavit, policie nemá možnosti to řešit. Kolem školy je spousta parkovacích míst, 

ve špičce to však nestačí. Zákaz zastavení se tam umístil, aby tam auta nestála. 

Ing. Kuchtíček – u školy by měl být zákaz stání s vymezenou dobou. 

Mgr. Zourek – situace u školy se velmi zlepšila, auta tam parkují výjimečně.  

Ing. Jandl – přinuťte majitele Dreposu, ať pro své zaměstnance vybuduje parkování v areálu 

firmy. V pravotočivých zatáčkách by auta neměla vůbec stát, řidič je nemůže vidět. 

Starosta – majitel Dreposu slíbil, že prostor na parkování upraví. Pokud se zachová průjezd 6 

m, mohou auta parkovat i v zatáčce. Snahou obce je dělat odstavná stání u objektů občanské 

vybavenosti, nemůžeme však dělat občanům odstavné plochy před domy. 

Místostarosta – o parkování svých automobilů se mají starat občané, obec jim je nemůže 

zajišťovat. 

MUDr. Pour – tento problém nemá řešení, v obci by aspoň neměla parkovat nákladní auta. 

Místostarosta – po celé obci je zákaz stání nákladních automobilů nad 3,5 t, situace se oproti 

minulosti zlepšila. 

Ing. Jandl – zjistil, že u bytového domu číslo 54 je dvojgaráž – kdo ji užívá a kdo ji vlastní? 

Starosta – vlastní ji obec, pronajatou ji má pan Schmidt a paní Pavlíkovská. 

Ing. Jandl – proč je obec nedonutí k odkupu?  

Místostarosta – pozemky obec sice převzala od státu, ale garáže nejsou zaneseny v katastru. 

Paní Trávníčková – bude se na konci vesnice směrem na Radslavice dělat silnice a chodník? 

Je tam hrozná dopravní situace. 

Starosta – silnice ne, na chodník tam obec nemá vlastní pozemky, všechny jsou vlastníků 

rodinných domů. Je to ve fázi úvah, kdyby pozemky byly obecní, obec by chodník určitě 

zbudovala. 

Paní Trávníčková – cesta je tam příliš hlučná. 

Starosta – cesta je ve správě SÚS JmK. V minulém volebním období se řešilo přeasfaltování 

silnice, ale schváleno to nebylo. Kostková cesta má své plusy i mínusy. 
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Ing. Kuchtíček – navrhuje u hřiště v cípu u cesty zřídit volně přístupné místo s prolézadly pro 

děti a vyhradit asfaltový pruh, kde by mohly jezdit na odrážedlech. 

Starosta – zatím to v plánu není, je to věc k diskuzi. 

Pan Hynšt – upozornil k případné rekonstrukci cesty na Radslavice, že domy nejsou napojeny 

na kanalizaci, to by se muselo nejprve vyřešit. 

Starosta – kdyby se silnice opravovala, musely by se vyřešit všechny inženýrské sítě. 

Místostarosta – pokud by se měla budovat kanalizace, platila by to obec, popřípadě vlastníci 

nemovitostí. 

Ing. Kuchtíček – hnutí Přísaha mělo ve volebním programu záměr vykupovat ve spolupráci 

s okolními obcemi pozemky na Hradisku a zřídit v těch místech středisko klidu. Děje se v tom 

něco?  

Místostarosta – reálná úvaha ze strany obcí není. Zásadní problém je, že se nedá zkontaktovat 

majitel. Společnost, která pozemky vlastní, na písemné žádosti obce o zabezpečení hráze 

nereaguje. Vypadá to, že s areálem žádné záměry nejsou. 

Paní Trávníčková – na silnici od Radslavic směrem do vesnice je umístěn zpomalovač. Řidiči 

před ním sice zpomalí, ale přes vesnici pak zase jedou rychle. 

Starosta – loni policie na tomto místě hodinu prováděla měření, rychlost nepřekročil žádný 

řidič.   

Místostarosta – upozornit a požádat policii o měření rychlosti může kterýkoli občan. Má to 

stejnou váhu, jako když policii osloví obec. Policie prováděla měření za silnějšího provozu, 

rychlost překročena nebyla. Měření bylo prováděno na žádost obce z důvodu negativních 

ohlasů od občanů. 

Ing. Jandl – na silnici směrem k hřišti se pohybuje větší množství dětí na koloběžkách bez 

doprovodu rodičů. Je to nebezpečné, rodiče by si je měli hlídat. 

 

  

 

Starosta ukončil jednání ve 19:30 hod.   
 

 

Zápis pořízen dne: 21. 2. 2023 
 

Zapisovatelka: Věra Pospíšilová 

 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Michal Beneš:                .......................................dne: .............................. 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Petra Provazníková:           .......................................dne: ............................... 
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Starosta Mgr. Vlastimil Smékal: ............................................. dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

Místostarosta Mgr. Lukáš Peška:  .............................................dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zpráva o činnosti rady obce 

3) Zpráva o činnosti finančního výboru 

4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 

2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


